
P R O T O K Ó Ł  Nr XXXVIII/2022
ze zwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Miłomłynie

odbytej w dniu 30 marca 2022 r.

Początek sesji godz. 9.00
Zakończenie sesji godz. 10.15  

Radni obecni: wg załączonej listy obecności (Zał. Nr 1 do protokołu).
Zaproszeni goście: wg załącznika Nr 2 do protokołu.

Radni obecni - 13
Radni nieobecni -  2
Radni nieobecni - Joanna Karabinowska

   Grzegorz Żmijewski     

Adn. pkt 1. Otwarcia  XXXVIII  zwyczajnej  sesji  Rady  Miejskiej  dokonał
Przewodniczący Rady Miejskiej – Tomasz Kasprzak, stwierdzając na podstawie listy
obecności quorum do podejmowania prawomocnych uchwał. Powitał Burmistrza,
radnych oraz sołtysów i widzów przed monitorami.

Następnie Przewodniczący Rady przedstawił porządek obrad:

1. Otwarcie i odczytanie porządku obrad.
2. Przyjęcie protokołu z XXXVII sesji Rady Miejskiej.  
3. Informacja o działalności Burmistrza w okresie między sesjami oraz działań

podejmowanych w kierunku aktywizacji inwestycyjnej na terenie „Obszaru
Ochrony Uzdrowiskowej Miłomłyn”.

4. Informacja o efektach działań zmierzających do pozyskiwania inwestorów
zewnętrznych w celu aktywizacji gospodarczej Miasta i Gminy Miłomłyn.

5. Podjęcie uchwały  w sprawie przystąpienia  do sporządzenia  miejscowego
planu zagospodarowania przestrzennego gminy Miłomłyn w obrębie Liwa.

6. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Winiec.
7. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wprowadzenia  zakazu  używania  jednostek

pływających  wyposażonych  w  silniki  o  napędzie  spalinowym  na  jeziorze
Ilińsk na terenie Miasta Miłomłyn.

8. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zmiany  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej
Miasta i Gminy Miłomłyn na lata 2022-2035.

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta i Gminy Miłomłyn na
2022 r.

10. Interpelacje i zapytania radnych oraz sołtysów.  
11. Wolne wnioski i informacje.
12. Zakończenie obrad sesji. 

Radny Szymon Andruszkiewicz - po zapoznaniu się z pismem, które przesłał
radnym  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  dotyczące  punktu  7  porządku  obrad,
tj.  podjęcia  uchwały  w  sprawie  wprowadzenia  zakazu  używania  jednostek
pływających wyposażonych w silniki o napędzie spalinowym na jeziorze Ilińsk na
terenie Miasta Miłomłyn zaproponował, by usunąć ten punkt z porządku obrad ze
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względu na to, że po co Rada ma uchwalać coś co jest sprzeczne z obowiązującym
prawem. Zaproponował, by w zamian wystąpić  z petycją do Rady Powiatu, żeby
nadała bieg sprawie zgodnie z prawem.

Burmistrz  Miasta  i  Gminy  Stanisław  Siwkowski  poinformował,
że podtrzymuje to, by ta uchwała była podjęta. Uważa, że Rada Powiatu nie będzie
mogła uchwalić strefy ciszy, gdyż to jest jezioro żeglowne. Jeżeli Wojewoda uchyli,
to  nie  będzie  tej  uchwały.  Na  posiedzeniu  komisji  było  powiedziane,  że  Rada
spróbuje  to  zrobić,  żeby  było  zgodnie  z  prawem.  Rady  Miast/Gmin  innych
samorządów podejmowały uchwały w tej sprawie i wojewodowie ich nie uchylili
Może udostępnić radnym do wglądu te uchwały.

W  tym  momencie  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Tomasz  Kasprzak
poinformował,  że  powstał  problem  techniczny  związany  z  brakiem  transmisji
głosu z obrad sesji. W związku z tym ogłosił 5 minutową przerwę w obradach.

Po przerwie  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  poinformował,  że  w związku
z problemami technicznymi transmitowany jest  tylko obraz z obrad sesji.  

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, czy ktoś z radnych chce
jeszcze zgłosić wniosek do porządku obrad.

Więcej wniosków do porządku obrad nie zgłoszono.

Przewodniczący Rady Miejskiej  Tomasz Kasprzak poinformował,  że został
zgłoszony  wniosek  formalny  o  zdjęcie  z  porządku  obrad  punktu  7.  Podjęcie
uchwały  w  sprawie  wprowadzenia  zakazu  używania  jednostek  pływających
wyposażonych w silniki o napędzie spalinowym na jeziorze Ilińsk na terenie Miasta
Miłomłyn.  Następnie wprowadził wniosek do programu głosowań imiennych, po
czym poddał go pod głosowanie.

„Za”  przyjęciem  wniosku  głosowało  8  radnych,  „przeciw”  4  radnych,
„wstrzymał się” 1 radny.

Protokół głosowania imiennego
z dnia 30 marca 2022 r.
wg załącznika Nr 3 do protokołu
Nr XXXVIII/2022 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  poinformował,  że  wniosek został  przyjęty.
W związku z tym dotychczasowe punkty 8, 9, 10, 11, 12 przyjmują numerację  7, 8, 9,
10, 11.

Adn. pkt 2. Przyjęcie protokołu z XXXVII sesji Rady Miejskiej.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Kasprzak poinformował, że projekt
protokołu  był  dostępny  w  Biurze  Obsługi  Rady,  jak  i  dostępny  jest  na  sesji.
W związku z tym radni mogli się zapoznać z jego treścią.
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Radni nie zgłosili uwag do protokołu.

W związku z tym Przewodniczący Rady Miejskiej  poddał  pod głosowanie
imienne wniosek o przyjęcie protokołu z XXXVII sesji Rady.  

„Za” przyjęciem wniosku głosowało 13 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się”
0.  

Protokół głosowania imiennego
z dnia 30 marca 2022 r.
wg załącznika Nr 4 do protokołu
Nr XXXVIII/2022 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Przewodniczący Rady stwierdził, że protokół został przyjęty jednogłośnie.

Adn. pkt 3. Informacja o działalności Burmistrza w okresie między sesjami oraz
działań podejmowanych w kierunku aktywizacji inwestycyjnej na terenie „Obszaru
Ochrony Uzdrowiskowej Miłomłyn”.

Burmistrz  Miasta  i  Gminy  Stanisław  Siwkowski  przedstawił  informację
o działalności w okresie między sesjami oraz działań podejmowanych w kierunku
aktywizacji inwestycyjnej na terenie „Obszaru Ochrony Uzdrowiskowej Miłomłyn”.
  

Informacja wg załącznika
Nr 5 do protokołu Nr XXXVIII/2022
z sesji Rady Miejskiej w Miłomłynie.

W nawiązaniu do przedstawionej informacji radny Szymon Andruszkiewicz
zwrócił  się  z  prośbą  o  rozwinięcie  tematu  dotyczącego  pozyskania  środków
z działania 9.3. Infrastruktura edukacyjna.

Burmistrz  Miasta  i  Gminy  Stanisław  Siwkowski  poinformował,  że  chodzi
o  kreatywne  nauczanie  i  wyposażenie  pracowni  matematyczno-przyrodniczych
w  szkołach.  Marszałek  Województwa  Warmińsko-Mazurskiego  ogłosił  konkurs
i  można  będzie  pozyskać  na  ten  cel  dofinansowanie.  W  projekcie  będzie
punktowana  innowacyjność. Wielkopolska  Akademia  Nauki  i  Rozwoju  pomoże
gminie opracować wniosek o pozyskanie środków z tego działania.  Nie będzie na
razie brała za to pieniędzy. 

Więcej pytań do przedstawionej informacji nie zgłoszono.

Adn.  pkt  4.  Informacja  o  efektach  działań  zmierzających  do  pozyskiwania
inwestorów  zewnętrznych  w  celu  aktywizacji  gospodarczej  Miasta  i  Gminy
Miłomłyn.

Informację o efektach działań zmierzających do pozyskiwania inwestorów
zewnętrznych  w  celu  aktywizacji  gospodarczej  Miasta  i  Gminy  Miłomłyn
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przedstawił  Kierownik  Referatu  Gospodarki  Przestrzennej  i  Rozwoju  Lokalnego
urzędu, Pan Paweł Śnieżawski.

Informacja wg załącznika Nr 6
do protokołu Nr XXXVIII/2022
z sesji Rady Miejskiej w Miłomłynie.

Radny  Szymon  Andruszkiewicz  poinformował,  że  informacja  dotyczy
efektów  działań  zmierzających  do  pozyskiwania  inwestorów  zewnętrznych.
W  przedstawionej  informacji  było  bardzo  dużo  powiedziane  o  podjętych
działaniach,  ale  o  samych  efektach  radni  nie  dowiedzieli  się  nic.  Chciałby  się
dowiedzieć, ilu inwestorów w ubiegłym roku przybyło,  a ilu ubyło.

Kierownik Referatu Gospodarki Przestrzennej i Rozwoju Lokalnego urzędu,
Pan  Paweł  Śnieżawski  poinformował,  że  jeśli  chodzi  o  efekty,  to  w  informacji
przedstawiono, jakie gmina zrealizowała inwestycje, a jakie realizuje obecnie.

Radny Szymon Andruszkiewicz stwierdził, że to są działania ze strony gminy,
a  chodzi  mu  o  to,  czy  na  podstawie  tych  działań  zgłosił  się  jakiś  inwestor,
np. czy powstały miejsca pracy.

Burmistrz  Miasta  i  Gminy  Stanisław  Siwkowski  poinformował  radnego,
że  po  sesji  otrzyma  informację,  ile  podmiotów  wykreśliło  się  z  ewidencji
działalności gospodarczej prowadzonej przez tut. urząd, a ile wpisało się. Zgłosił się
inwestor z Warszawy, który chce budować w Zalewie domki. Zgłosił  się również
inwestor z Rypina zainteresowany kupnem części nieruchomości należących do
Spółki „Mazurskie Wrota” w celu realizacji inwestycji,  m. in. wybudowania mariny,
na  które  Rada  uchwaliła  zmianę  planu  zagospodarowania  przestrzennego.
Obecnie są bardzo ciężkie czasy, by pozyskać inwestora. Gmina prowadzi działania
w kierunku powtórzenia badań borowiny, gdyż upływa 10 lat od uzyskania przez
gminę statusu obszaru  ochrony  uzdrowiskowej.  Gmina złożyła  dwa wnioski  do
Funduszu  Polski  Ład  o  dofinansowanie  inwestycji,  dwa  wnioski  na  pozyskanie
środków,  żeby  dozbroić  tereny  inwestycyjne  w  strefie  uzdrowiska,  chodzi
o  kanalizację  od  strony  dawnej  mieszalni  pasz  w  Miłomłynie.  Gmina  prowadzi
również  starania  w  celu  pozyskania  dofinansowania  na  budowę  małego
amfiteatru. Realizacja tej inwestycji planowana jest po lewej stronie drogi do Tardy
w  pobliżu  tężni  solankowej.  Inwestor  zainteresowany  wybudowaniem  obiektu
handlowego na gruntach po byłym torowisku w Miłomłynie wycofał się z realizacji
tej inwestycji.

Radny Piotr Antoszewski zapytał, jak wygląda sprawa dzierżawy działki przy
kanale w Miłomłynie pod budowę portu jachtowego. Przypomniał,  że jakiś czas
temu  na  sesji  byli  obecni  inwestorzy  zainteresowani  dzierżawą  tej  działki
z  przeznaczeniem  na  ten  cel.  Czy  w  dalszym  ciągu  podtrzymują  swoje
zainteresowanie. Czy ta sprawa się toczy.

Burmistrz  Miasta  i  Gminy  Stanisław  Siwkowski  poinformował,
że ci inwestorzy podtrzymują swoje plany, ale czekają na możliwość pozyskania
środków zewnętrznych na realizację planowanej inwestycji.  Dodał,  że zgłosił  się
również  inny  inwestor  zainteresowany  inwestowaniem  na tej  działce  na  takich
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samych  zasadach,  bądź  kupnem  tego  gruntu.  Grunt  kupi  ten  inwestor,  który
zaoferuje więcej.

Więcej pytań do przedstawionej informacji nie zgłoszono.

Adn. pkt 5. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia
miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  gminy  Miłomłyn
w obrębie Liwa.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  poinformował,  że  komisje  Rady  Miejskiej
pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag.

W związku z tym Przewodniczący Rady Miejskiej  poddał projekt uchwały
pod głosowanie imienne.

„Za” podjęciem uchwały głosowało 13 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się”
0.

Protokół głosowania imiennego
z dnia 30 marca 2022 r.
wg załącznika Nr 7 do protokołu
Nr XXXVIII z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  stwierdził,  że  uchwała  w  sprawie
przystąpienia  do  sporządzenia  miejscowego  planu  zagospodarowania
przestrzennego gminy Miłomłyn w obrębie Liwa została podjęta jednogłośnie.

Uchwała Nr XXXVIII/310/2022
wg załącznika Nr 8 do protokołu
Nr XXXVIII z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Adn. pkt 6. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  nadania  nazwy  ulicy  w  miejscowości
Winiec.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  poinformował,  że  komisje  Rady  Miejskiej
pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag.

W związku z tym Przewodniczący Rady Miejskiej  poddał projekt uchwały
pod głosowanie imienne.

„Za” podjęciem uchwały głosowało 13 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się”
0.

Protokół głosowania imiennego
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z dnia 30 marca 2022 r.
wg załącznika Nr 9 do protokołu
Nr XXXVIII z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Przewodniczący Rady Miejskiej  stwierdził,  że uchwała w sprawie nadania
nazwy ulicy w miejscowości Winiec została podjęta jednogłośnie.

Uchwała Nr XXXVIII/311/2022
wg załącznika Nr 10 do protokołu
Nr XXXVIII z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Adn. pkt 7. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zmiany  Wieloletniej  Prognozy
Finansowej Miasta i Gminy Miłomłyn na lata 2022-2035.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  poinformował,  że  komisje  Rady  Miejskiej
pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag.

W związku z tym Przewodniczący Rady Miejskiej  poddał projekt uchwały
pod głosowanie imienne.

„Za” podjęciem uchwały głosowało 13 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się”
0.

Protokół głosowania imiennego
z dnia 30 marca 2022 r.
wg załącznika Nr 11 do protokołu
Nr XXXVIII z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  stwierdził,  że  uchwała  w  sprawie  zmiany
Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Miasta  i  Gminy  Miłomłyn  na  lata  2022-2035
została podjęta jednogłośnie.

Uchwała Nr XXXVII/312/2022
wg załącznika Nr 12 do protokołu
Nr XXXVIII z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Adn. pkt 8. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zmian  w  budżecie  Miasta  i  Gminy
Miłomłyn na 2022 r.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  poinformował,  że  komisje  Rady  Miejskiej
pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.
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Radny Piotr Antoszewski nawiązał do jednego z punktów uzasadnienia do
projektu  uchwały  dotyczącego  stawki  godzinowej  dla  strażaków.  Dodał,  że  on
i radny Krzysztof Kijański są strażakami, więc sprawa ta dotyczy ich bezpośrednio,
gdyż wpływa to na ich uposażenie. Uważa więc, że powinni chyba wstrzymać się
od głosowania nad projektem uchwały.

Burmistrz Miasta i  Gminy Stanisław Siwkowski poinformował,  że uchwała
w sprawie podwyższenia stawki godzinowej dla strażaków będzie podejmowana
raz na dwa lata. Projekt uchwały w tej sprawie zostanie przedstawiony na jednej
z przyszłych sesji Rady. Proponuje, by nowe stawki obowiązywały od lipca br.

Radny Piotr Antoszewski uważa, że podwyżka jest słuszna i celowa. Zapytał
radcę prawnego, czy radni, którzy są strażakami mogą głosować nad sprawami,
które dotyczą ich bezpośredniego wynagrodzenia.

Radca  prawny  urzędu,  Pan  Zbigniew  Drzystek poinformował,  że  radny
powinien wstrzymać się od głosowania, w przypadku jeżeli sprawa dotyczy jego
interesu  prawnego.  Ten  interes  prawny  musi  być  określony  bezpośrednio
w przepisach prawa. Dla przykładu podał, że interes prawny radnego występuje
wówczas,  kiedy  radny  wnioskuje  o  zmianę  planu  zagospodarowania
przestrzennego  tylko  na  jego  działkę.  Wówczas  radny  ma  osobisty  interes
i  wstrzymuje  się  w  głosowaniu  nad  taką  uchwałą.  Natomiast  w  uchwale
budżetowej nie ma konkretnej stawki,  tylko są wyodrębnione środki na ten cel.
Nie dotyczy to wprost interesu radnego. Jeszcze można by mówić o tym, gdyby
przedmiotem uchwały było ustalenie ekwiwalentu dla strażaków. To jest kwestia
wyboru radnego. Radny nie ma obowiązku wstrzymywania się od głosowania nad
tym projektem uchwały.

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag.

W związku z tym Przewodniczący Rady Miejskiej  poddał projekt uchwały
pod głosowanie imienne.

„Za” podjęciem uchwały głosowało 12 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymał się”
1 radny” 0.

Protokół głosowania imiennego
z dnia 30 marca 2022 r.
wg załącznika Nr 13 do protokołu
Nr XXXVIII z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  stwierdził,  że  uchwała  w  sprawie  zmian
w budżecie Miasta i Gminy Miłomłyn na 2022 r. została podjęta.

Uchwała Nr XXXVIII/313/2022
wg załącznika Nr 14 do protokołu
Nr XXXVIII z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.
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Adn. pkt 9. Interpelacje i zapytania radnych oraz sołtysów.  

Interpelacji i zapytań nie zgłoszono.

Adn. pkt 10. Wolne wnioski i informacje.

Radny  Andrzej  Krzykowski  powrócił  do  projektu  uchwały  w  sprawie
wprowadzenia  zakazu używania jednostek pływających wyposażonych w silniki
o napędzie spalinowym na jeziorze Ilińsk na terenie Miasta Miłomłyn.  Chciałby,
żeby radca prawny wypowiedział się na ten temat. Dodał, że być może trzeba by
nadać innego biegu w tej sprawie, by sprawa została zrealizowana.

Radca prawny urzędu, Pan Zbigniew Drzystek poinformował, że z przepisów
ustawy  Prawo  ochrony  środowiska  wynika,  iż  te  sprawy  są  właściwością  Rady
Powiatu.  Jednak  jednostki  samorządu  terytorialnego  podejmują  czasami  tego
typu uchwały. Jeżeli Rada widzi taką konieczność, to należałoby wystąpić do Rady
Powiatu, żeby podjęła taką uchwałę.

Burmistrz  Miasta  i  Gminy  Stanisław  Siwkowski  zwrócił  uwagę,  że  Rada
Powiatu może podjąć uchwałę, ale o strefie ciszy. Tu nie ma mowy o strefie ciszy,
a o zmianie silnika spalinowego jednostek pływających na elektryczny.

Radny Andrzej Krzykowski stwierdził, że wszystkim chodzi o to, żeby nad jez.
Ilińsk była cisza i spokój. Zaproponował więc, by spróbować poprowadzić sprawę
takim torem, żeby do tego doszło.

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Kasprzak poinformował, że też ma
wątpliwości co do podstawy  prawnej wprowadzenia takiego zakazu. W sprawie
poruszania się jednostek pływających o napędzie mechanicznym zwrócił  się do
Dyrektora  Urzędu Żeglugi Śródlądowej w Bydgoszczy o opinię na temat projektu
uchwały,  który  został  przedstawiony  w  porządku  obrad.  W  dniu  wczorajszym
otrzymał odpowiedź w tej sprawie, którą przesłał radnym. Z pisma wynika, że Rada
Miejska  w  Miłomłynie  nie  jest  organem  władnym  do  wprowadzenia  zakazu
używania jednostek pływających wyposażonych w silniki,  tym samym nie może
podjąć  stosownej  uchwały  w  sprawie  wprowadzenia  zakazu  na  jeziorze  Ilińsk
w miejscowości  Miłomłyn na podstawie art.  7  ust.1  pkt  1  i  art.  40 ust.3  ustawy
o samorządzie gminnym. Dodał, że wszystkim chodzi o bezpieczeństwo, tylko są
przepisy, ograniczenia prędkości, żeby tego przestrzegać.

Burmistrz Miasta i Gminy Stanisław Siwkowski poinformował, że tą sprawą
gmina zajmowała  się  ponad 20  lat  temu.  Na jeziorze  Ilińsk  wprowadzona była
strefa ciszy. Rada Powiatu podjęła taką uchwałę, która później została uchylona.
Uważa, że gmina Miłomłyn nic nie zwojuje w tej sprawie w powiecie. Skoro Rady
innych  samorządów  podjęły  takie  uchwały,  które  nie  zostały  uchylone  przez
wydział  nadzoru  wojewody,  to  dlaczego  Rada  Miejska  w  Miłomłynie  nie  może
spróbować podjąć takiej uchwały. Swoją drogą gmina może wystąpić oficjalnie do
powiatu w tej sprawie.  
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Radca prawny urzędu, Pan Zbigniew Drzystek poinformował, że projekt tej
uchwały był  próbą zaakcentowania przez organ wykonawczy gminy,  iż  jest taki
problem. Zdarzają się tego typu uchwały podejmowane przez samorządy gminne.
Była to więc jakaś próba. Jest ryzyko, że jeżeli Rada podejmie tę uchwałę, to organ
nadzoru  prawnego  wojewody  może  ją  uchylić.  Jednak  ryzyko  trzeba  czasami
podjąć. Z praktyki funkcjonowania organów nadzoru prawnego wojewody wynika,
że  w  takich  samych  sprawach  różnie  interpretują  przepisy  prawa.  Jeśli  organ
nadzoru uchyliłby taką uchwałę, jest argument wniosku do Rady Powiatu, że Rada
Miejska  próbowała  sama  wprowadzić  taki  zakaz,  ale  nie  może,  dlatego  składa
wniosek.

Radny  Szymon  Andruszkiewicz  zwrócił  się  z  prośbą  do  Burmistrza
o  przedstawienie  informacji,  w  jakich  samorządach  podjęto  takie  uchwały,
gdyż radni chcieliby się z nimi zapoznać. Jeżeli tak było, to też się nad tym pochyli,
gdyż też chciałby, żeby nad jez. Ilińsk było cicho i spokojnie, tym bardziej, że ten
teren jest powiązany z Leśnym Parkiem Uzdrowiskowym.

Burmistrz Miasta i Gminy poinformował radnego, że te materiały otrzyma
po sesji.

Radny  Marek  Grzęda  uważa,  że  wychodząc  naprzeciw potrzebom
mieszkańców Rada powinna podjąć takie ryzyko i podjąć taką uchwałę. Tak jak
radca  prawny  urzędu  mówił,  nie  ma  tutaj  specjalnie  ryzyka,  najwyżej  organ
nadzoru wojewody odrzuci uchwałę. Zaproponował, by radca prawny zapoznał się
z odpowiedzią Urzędu Żeglugi Śródlądowej w tej sprawie. Jeżeli jest szansa, żeby
to przeprowadzić, to wystąpił z wnioskiem, by na najbliższej sesji  jeszcze raz ująć
ten projekt uchwały w porządku obrad.

Radny  Szymon  Andruszkiewicz  poinformował,  że  dlatego  poprosił
o przedstawienie uchwał rad innych samorządów. Uważa, że jeżeli  podjęły takie
uchwały rady innych samorządów, to jest sens to zrobić. 

Następnie  radny  Szymon  Andruszkiewicz  przypomniał,  że  radny  Piotr
Antoszewski  występował  wcześniej  o  doświetlenie  przejść  dla  pieszych
w Miłomłynie. Uważa, że przejście przy szkole jest szczególnie niebezpieczne, gdyż
samochody jadące z górki oślepiają. Zapytał, co dzieje się w tej sprawie.

Burmistrz  Miasta  i  Gminy  Stanisław  Siwkowski  poinformował,  że  Zarząd
Dróg  Powiatowych  pozyskał  pieniądze  na  doświetlenie  przejścia  przy  szkole
w Miłomłynie. Przejście zostanie doświetlone i oznakowane. ZDP zlecił wykonanie
tego  zadania  firmie  SETONE  z  Miłomłyna.  Obecnie  gmina pisze wniosek  na
wykonanie  przejścia  przy  bibliotece  w  Miłomłynie.  Wykonanie  tego  przejścia
wymaga uzyskania zezwolenia od powiatu  na władanie gruntem.  Jest zrobiona
organizacja  ruchu. Na  to  zadanie  gmina  może  uzyskać  dofinansowanie
w wysokości 50 %. Pozostałe środki trzeba będzie znaleźć w budżecie gminy. Ma to
na uwadze.

Radna  Małgorzata  Düformantel  poinformowała  mieszkańców,  że  w  dniu
dzisiejszym  wspólnie  z  Burmistrzem  i  Kierownikiem  Referatu  GPiRL  urzędu
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weźmie udział w spotkaniu w Departamencie Ochrony Środowiska Warmińsko-
Mazurskiego  Urzędu  Marszałkowskiego  w  sprawie  dostawienia  ekranów
akustycznych  przy  obwodnicy  Miłomłyna.  Dodała,  że  Polska  Akademia  Nauk
wykazała,  że  istniejące  ekrany  są  za  niskie  i  jest  ich  za  mało.  Badanie  firmy
z Wrocławia, również to wykazało. Niedługo trasa S 7 do Warszawy będzie otwarta
na końcowym etapie. W związku z tym ruch na tej trasie będzie jeszcze bardziej
wzmożony.  Posiada  informację,  że  mieszkańcy  ul.  Wichrowe  Wzgórze
w Miłomłynie również narzekają na hałas. O efektach spotkania poinformuje na
najbliższej sesji Rady.

Burmistrz Miasta i Gminy Stanisław Siwkowski dodał, że GDDKiA zaczęła coś
robić,  gdyż  wybrała  firmę,  która  potrzebuje  z  urzędu  jakichś  danych,  m.  in.
o występującym hałasie.

Radna Małgorzata Düformantel poinformowała, że jeżeli to jest przegląd co
ileś lat, to oni nic nie robią, to nic nowego.

Następnie  Sekretarz  Miasta  i  Gminy  Ryszard  Portka  poinformował,
że w przyszłym tygodniu w czwartek o godz. 10.00 odbędzie się w tut. urzędzie,
zgodnie  z  ustaleniami  spotkanie  w  sprawie  planu  zagospodarowania
przestrzennego  działek  znajdujących  się  w  centrum  Miłomłyna.  Zaprosił
zainteresowanych radnych, sołtysów i mieszkańców.

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Kasprzak poinformował, że do Rady
Miejskiej wpłynęły następujące sprawy:  

• pismo,  które  zostało  zakwalifikowane  jako  skarga  rodzica  dziecka  na
dyrektora Publicznej Szkoły Podstawowej im. Żołnierzy I DP im. Tadeusza
Kościuszki  w   Miłomłynie.  Skarga  została  przekazana  do  rozpatrzenia
Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Miłomłynie,

• pismo  Zakładu  Wyrobów  Metalowych  DRU-MAX  z  Rypina  w  sprawie
planów związanych z przeprowadzeniem inwestycji w miejscowości Wólka
Majdańska oraz  wybudowania przez gminę wodociągu do tej inwestycji.

Burmistrz  Miasta  i  Gminy  Stanisław  Siwkowski  poinformował,  że jak  
trzeba  to  im  pomoże.  Nie  wiadomo,  czy  jeszcze  to  kupi.  Jest  jeszcze  
jeden  kupiec.  Wodociąg  do  tej  nieruchomości  będzie  budowany
z Majdan Wielkich.

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Kasprzak poinformował, że ruszyła
promocja flisu kanałowego. Miłomłyn jest reprezentowany na stronie internetowej,
jest  logo  gminy  jako  uczestnika  i  patrona  wydarzenia.  Organizatorzy  tego
przedsięwzięcia  uzgadniają  z  Nadzorem  Wodnym  w  Ostródzie  sprawę
skorygowania  drzewostanu  nad  kanałem  przy  boisku  LKS  w  Miłomłynie.
Zaproponował, by przy okazji Burmistrz wystąpił do tej instytucji o skorygowanie
drzewostanu  na  całym  odcinku  kanału,  który  jest  w  sąsiedztwie  chodnika
spacerowego.
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W dalszym ciągu Przewodniczący Rady poinformował, że została zgłoszona
do niego sprawa dotycząca przepompowni ścieków, znajdującej się przy dwóch
budynkach między Liwą a Rogowem, gdzie nie są do końca uregulowane kwestie
obsługi, zasilania oraz ponoszenia jej kosztów. Administratorem tej przepompowni
jest PGK Sp. z o. o. w Miłomłynie. Sprawę tę zgłosił właściciel jednego z budynków
znajdujących się w sąsiedztwie.  Uważa, że trzeba na czas tymczasowy dojść do
porozumienia.  Natomiast  docelowo  gmina  powinna  ponosić  koszt  obsługi
przepompowni, która jest jej własnością. Ciężar tej sprawy jest po obu stronach,
natomiast trzeba to ostatecznie uregulować.

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej  pogratulował radnej  Alinie Król
wygrania  konkursu  na  dyrektora  Szkoły  Podstawowej  w  Miłomłynie.  Dodał,
że prawdopodobnie trzeba będzie przeprowadzić wybory uzupełniające do Rady
Miejskiej,  gdyż  nie  można  łączyć  funkcji  radnego  i  kierownika  jednostki
organizacyjnej.

Burmistrz Miasta i Gminy poinformował, że do konkursu na to stanowisko
zgłosiły się dwie kandydatki. 

Adn. pkt 11. Zakończenie obrad sesji. 

W związku z wyczerpaniem porządku XXXVIII zwyczajnej sesji Rady Miejskiej
Przewodniczący dokonał zamknięcia obrad.

Na tym protokół zakończono.
Protokółowała: Przewodniczący Rady Miejskiej
Krystyna Staszyńska Tomasz Kasprzak
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